参赛报名表
	渭南市临渭区银色浪漫设计大赛

	选择赛道
	· 赛道一: 适老空间设计改造
☑  赛道二: 老年银发产品设计
· 赛道三: 老年运营IP 招募

	作品名称
	共享轮椅护理床设计

	团队负责人
	姓名
	联系电话
	邮箱
	单位/学校

	
	刘勇
	13012700935
	625217607@qq.com
	湖南工程学院

	团队成员
	李诗华
	17369240317
	1043162942@qq.com
	湖南工程学院

	
	王伯奇
	18163983965
	1662777678@qq.com
	湖南工程学院

	
	朱佳慧
	18163985008
	2537469874@qq.com
	湖南工程学院

	
	畅雨强
	18163988392
	870117970@qq.com
	湖南工程学院

	
	杨迁迁
	17513250936
	1345386180@qq.com
	湖南工程学院

	
	章勇
	13762205169
	13870671@qq.com
	湖南工程学院

	参赛作品思路（200-500字）
在我本人大学三年纪暑假的时候，奶奶患病卧床不起一年多了，日常起居必须有人24小时陪护，由于种种原因，我和我爸爸负责照顾奶奶，当时有这么一个场景我至今都记忆尤新，，一天中奶奶每隔一小时要上一次厕所（奶奶大小便失禁已经一年了，神智也不清了），一天下来得把奶奶从床到轮椅（普通轮椅）再从轮椅到床的转换得有30、40次，暑假那一个月把我给累坏了，更别说我爸了。
因此我发誓我一定要设计一款轮椅，能让家人和护理人员更好更方便的照顾卧床老人！
共享轮椅护理床是一款通过轮椅和床相互转换的方式解决失能人在家庭、医院护理问题的第二类医疗器械产品。
1.轮椅和护理床的相互转换，方便家人、护理人员更好照顾卧床老人等失能人。
2.共享设计，共享设计目的是方便让更多的人使用，让资源利用率最大化。






Application Form
	Silver Romance Design Competition in Linwei District, Weinan
· space, product, and service design for the elderly

	Select the track 
	· The first track: Design and renovation of space aimed at better meeting the needs of the elderly
☑  The second track: Product design for the elderly
· The third track:  Recruitment of old-age IP operation

	Name of the work
	Design of shared wheelchair nursing bed

	Personal Information
(if in group, information of all the group members)
	Name
	Mobile number
	Email address
	Occupation

	
	Liu Yong
	13012700935
	625217607@qq.com
	Hunan Institute of Engineering

	
	Li Shihua
	17369240317
	1043162942@qq.com
	Hunan Institute of Engineering

	
	Wang Boqi
	18163983965
	1662777678@qq.com
	Hunan Institute of Engineering

	
	Zhu Jiahui
	18163985008
	2537469874@qq.com
	Hunan Institute of Engineering

	
	Changyuqiang
	18163988392
	870117970@qq.com
	Hunan Institute of Engineering

	
	Yang Qianqian
	17513250936
	1345386180@qq.com
	Hunan Institute of Engineering

	
	Zhang Yong
	13762205169
	13870671@qq.com
	Hunan Institute of Engineering

	Brief introduction of the work:（200 – 500 words）：


In my third year college summer vacation, my grandmother was sick and bedridden for more than a year, and my daily life had to be accompanied by someone 24 hours a day. For various reasons, my father and I were responsible for taking care of my grandmother. There was such a scene that I still remember very new. My grandmother had to go to the toilet every hour every day (my grandmother had been incontinent for a year, and her mind was not clear ）One day, I had to change my grandmother from bed to wheelchair (ordinary wheelchair) and from wheelchair to bed 30 or 40 times a day. I was exhausted in the summer vacation, let alone my father.

Therefore, I swear that I must design a wheelchair, which can make the family and nursing staff better and more convenient to take care of the bedridden elderly!

The shared wheelchair nursing bed is a second kind of medical equipment product which can solve the nursing problems of disabled people in family and hospital through the mutual conversion of wheelchair and bed.

1. The conversion of wheelchair and nursing bed is convenient for family members and nursing staff to take better care of disabled people such as bedridden elderly.

[bookmark: _GoBack]2. Shared design, the purpose of shared design is to make it convenient for more people to use and maximize the utilization of resources.








